

**Tid** Måndagen den 17 september 2018  
Kl. 13.00 – 14.50

**Plats** Gamla Biblioteket, Tekniska Nämndhuset

**Justerat**

Stefan Mattsson

Dolores Back

### **Närvarande**

#### **Ledamöter:**

Stefan Mattsson (SRF), ordföranden

Dolores Back (HSO/NHR), vice ordföranden

Amir Amirrazi (DHR)

Britt-Marie Karlsson (HSO-FEB)

Eva Söderbärj (HSO/FUB)

Britt-Inger Stjernström (HSO/R)

#### **Tjänstemän:**

Rådets sekreterare Julia Steen

## **§ 1**

### **Val av justerare**

#### **Beslut**

Rådet utser vice ordföranden Dolores Back att tillsammans med ordföranden Stefan Mattsson justera dagens protokoll.

## **§ 2**

### **Dagordningen fastställs**

Dagordningen godkänns med följande ändringar:

- Tillägg under § 14, Övriga frågor anmäls

## **§ 3**

### **Föregående protokoll**

Protokoll från gemensamt sammanträde med funktionshinderråden vid fastighetsnämnden och miljö- och hälsoskyddsnämnden samt idrottsnämnden.

**Beslut**

Rådet godkänner protokoll nr 4/2018 samt minnesanteckningar från rådets möte med miljö- och hälsoskydds nämndens presidium som läggs till handlingarna.

**§ 4****Inkomna skrivelser och protokoll**

Protokoll nr 2/2018 från funktionshinderrådet vid stadsbyggnadsnämnden och exploateringsnämnden från den 13 mars 2018.

Protokoll nr 3/2018 från funktionshinderrådet vid stadsbyggnadsnämnden och exploateringsnämnden från den 10 april 2018.

Protokoll nr 1/2018 från funktionshinderrådet vid trafiknämnden och Stockholms Stads Parkering AB från den 22 januari 2018.

Protokoll nr 2/2018 från funktionshinderrådet vid trafiknämnden och Stockholms Stads Parkering AB från den 26 februari 2018.

Protokoll nr 3/2018 från funktionshinderrådet vid trafiknämnden och Stockholms Stads Parkering AB från den 26 mars 2018.

Protokoll nr 4/2018 från funktionshinderrådet vid trafiknämnden och Stockholms Stads Parkering AB från den 7 maj 2018.

Protokoll nr 3/2018 från funktionshinderrådet vid idrottsnämnden och Stockholm Globe Arena fastigheter AB från den 21 mars 2018.

**Beslut**

Rådet går igenom protokollen och diskuterar § 9 i protokoll nr 4/2018 från funktionshinderrådet vid trafiknämnden och Stockholms Stads Parkering AB från den 7 maj 2018 avseende parkering för personer som har tillstånd för rörelsehindrade. Rådet anser att reglerna i nya parkeringsstrategin är svåra att tolka.

Rådet ger Dolores Back i uppdrag att skriva och ställa frågor till trafikkontoret avseende förtydligande om 3 timmarsregeln. Rådet lägger därefter protokollen till handlingarna.

**§ 5****Inkomna remisser**

Färdplan för ett Stockholm för alla

**Beslut**

Rådet önskar att få en dragning från fastighetskontoret gällande remissvar om färdplan för ett Stockholm för alla och uppdrar åt rådssekreteraren att bjuda in ansvarig person från fastighetskontoret till ett sammanträde framöver.

**§ 6****Ärenden tagna på delegation**

Inga ärenden är tagna på delegation inför dagens sammanträde.

**§ 7****Fastighetsnämnden**

Dagordning till fastighetsnämnden den 25 september 2018 mejlas ut till rådets ledamöter efter sammanträdet.

## **§ 8 Miljö- och hälsoskyddsnämnden**

Protokoll från miljö- och hälsoskyddsnämnden den 28 augusti 2018 biläggs kallelse.

Fastställd dagordning till miljö- och hälsoskyddsnämnden den 25 september 2018, mejlas ut och dukas på mötet.

### **Beslut**

Rådet går igenom miljö- och hälsoskyddsnämndens protokoll samt dagordning och lägger dem därefter till handlingarna.

## **§ 9 Diskussion avseende frågor till rådets möte med fastighetsnämnden den 16 oktober 2018.**

### **Beslut**

Rådet diskuterar olika frågeställningar och beslutar att lyfta nedanstående två diskussionspunkter till rådets möte med nämnden den 16 oktober.

#### **1. Rådets synpunkter i projektprocessen**

Vilka åtgärder kan tas för att rådets synpunkter bättre kan tas tillvara i olika projekt?

Rådet vill lyfta slutresultatet av renoveringen av Åkeshov sim- och idrottshall som ett exempel på när rådets synpunkter inte har tagits tillvara under projektets gång vilket har resulterat i bristande tillgänglighet.

#### **2. Tillgängliga möteslokaler**

Den andra frågan berör tillgängliga möteslokaler. Finns det något slutdatum för när kontoret har vidtagit åtgärder för att stadens lokaler når tillgänglighetskraven? I vissa av stadens lokaler, exempelvis i Tekniska nämndhuset, finns inga hörselslingor, och rådet undrar vilka åtgärder nämnden vidtar för att sätta in hörselslingor alternativt vilka andra åtgärder som tas?

**§ 10****Svar från fastighetskontoret avseende slutbesiktningar med mera. Frågor från rådet efter platsbesök på Åkeshov sim-och idrottsanläggning.**

Fastighetskontorets svar är utsänt till rådet inför dagens möte.

**Beslut**

Rådet går igenom svaret som inkommit från fastighetskontoret avseende slutbesiktningar med mera. Rådet vill skicka tillbaka frågan till kontoret gällande om, och i så fall vilka, förbättringsåtgärder som kommer att tas gällande dörren/ledstråket i Åkeshov sim- och idrottshall.

**§ 11****Inbjudan från Stockholms stad och HSO Stockholms stad till tematräff med aktuell information om stadens Program för tillgänglighet och delaktighet 2018–2023.**

En inbjudan är utsänd till rådet. De som planerar att delta är ordföranden Stefan Mattsson, vice ordföranden Dolores Back, Britt-Inger Stjernström, Amir Amirrazi och Eva Söderbärj.

**Beslut**

Ovanstående rådsledamöter som deltar på tematräffen kommer att delta som representanter för fastighetsnämnden och miljö- och hälsoskyddsnämndens funktionshinderråd.

## **§ 12 Bevakningslistan**

Rådet går igenom bevakningslistan.

### **Beslut**

Rådet önskar återkoppling från fastighetshetskontoret gällande Östermalmshallen.

## **§ 13 Gemensamma frågor med idrottsnämndens råd för funktionshinderfrågor**

Rådet går igenom den gemensamma bevakningslistan.

### **Beslut**

Rådet föreslår att Swecos rapport om tillgänglighet i stadens fullstora idrottshallar ska behandlas på nästkommande gemensamma sammanträde.

## **§ 14 Övriga frågor**

- Datum för nästkommande gemensamma sammanträde. Rådet undrar vilket datum som är planerat för nästa gemensamma möte med idrottsnämnden funktionshinderråden. Rådets sekreterare kommer att stämna av datumet och återkomma till rådet.
- Frågor till mötet med miljö- och hälsoskyddsnämnden. Rådet diskuterar följande frågeställningar som eventuella diskussionspunkter till mötet med nämnden den 20 november.
  1. Återkoppling gällande tillgänglighet på Stockholms stads hemsida, Miljöbarometern.
  2. Innehållsförteckningar på livsmedel. Hur kan nämnden bidra till att innehållsförteckningar på matvaror i livsmedelsbutiker blir tydligare?

Vid protokollet

Julia Steen